
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ OV TŘEŠŇOVKA – HORNÍ HLOUŠKA 

 

Jednání č. 1/2019 

Termín jednání: 20. června 2019 od 19.30 

Členové OV:  Martin Běhounek Přítomen Omluven Neomluven 

  Jiří Beránek   Přítomen Omluven Neomluven 

Romana Beránková  Přítomna Omluvena Neomluvena 

Lukáš Rudolfský  Přítomen Omluven Neomluven 

Ondřej Knopp  Přítomen Omluven Neomluven 

Petr Král   Přítomen Omluven Neomluven 

Věra Žáčková  Přítomna Omluvena Neomluvena 

 

Program jednání: 

 

1.       Předání jmenovacích dekretů 

2.       Diskuse na téma „jak oslovit obyvatele žijící v oblasti působnosti našeho OV“ 

3.       Náměty na činnost OV 

4.       Stanovení termínů jednání 

5.       Různé – návrhy na řešení problémů ze strany města 

 

K bodu 1 

Předseda výboru zahájil jednání v 19.30, přivítal přítomné a předal jim jmenovací 

dekrety. Zápis z tohoto jednání bude vyhotoven předsedou OV. Zároveň informoval přítomné 

o skutečnosti, že na městském úřadu bylo zažádáno o zřízení konferenční e-mailové adresy, 

jejichž prostřednictvím bude v budoucnosti probíhat komunikace mezi členy OV. Požádal 

členy, aby vyslovili svůj souhlas se sdílením e-mailových adres a telefonických kontaktů, a to 

jednak mezi členy OV a jednak veřejně na stránkách města. Členové OV vyplnili kontaktní 

formulář, který je přílohou 1 tohoto zápisu. 

 

K bodu 2 

Předseda výboru seznámil přítomné s vytvořením FCB stránek, jejichž 

prostřednictvím by měli být o činnosti OV informování obyvatelé. Tyto stránky budou po 

doplnění publikovány i na stránkách města, a sdíleny na FCB skupinách věnovaných Kutné 

Hoře. 

Diskutována možnost letáků informujících o vzniku OV s kontaktními údaji. Leták 

bude zhotoven ve spolupráci p. Knoppa a p. Běhounka, k distribuci bude prostřednictvím 

členů OV – bude obsahovat základní informace a kontakty na OV. 

Pí. Žáčková navrhla, aby byly na území působnosti OV instalovány vývěsky, jejichž 

prostřednictvím by byli občané informování o důležitých záležitostech města, novinkách 

v MČ a činnosti OV. Jako vhodné lokality byly vybrány Seifertovy sady a centrum Třešňovky 

(následně po zřízení zastávky MHD by byla přesunuta na tuto zastávku). 

 

K bodu 3 

návrh p. Beránkové - sousedské programy pro rodiny s dětmi - třeba jednou měsíčné něco 

tematického.  Nezapomenout i na dospělé a seniory.  

Byla diskutována místa, kde by se takové akce mohly konat (Seifertovy sady, Menhiry, 

pozemek za „mrazírnami“) a náplň jednotlivých akcí. Pro rok 2019 bylo rozhodnuto, že 

nebude připravovaná žádná akce z důvodu nedostatku času na přípravu. Co se týče frekvence 

a náplně, shodli se přítomní, že by se mělo jednat o 2-3 akce ročně (v období, kdy bude 

možno akci organizovat pod širým nebem) u příležitosti „klasických událostí“ (Velikonoce, 

konec školního roku, nástup do školy apod.). Harmonogram akcí bude stanoven na příštím 

jednání OV. Bude-li ze strany obyvatel MČ zájem o organizování většího počtu akcí a najde-

li se potřebný počet organizátorů, bude OV tyto aktivity koordinovat a spolupracovat při 

jejich realizaci. 



 

K bodu 4 

 Na základě dohody přítomných bylo stanoveno, že pravidelné schůzky OV se budou 

konat minimálně jednou měsíčně. Pro rok 2019 byly stanoveny následující termíny: 

 

18. září, 16. října, 13. listopadu, 11. prosince – vždy v prostorách restaurace hotelu Kréta od 

19.30. 

 

Zároveň bylo dohodnuto, že OV se sejde v případě potřeby i mimo tyto termíny (nebude-li 

možno o věci rozhodnout „per rollam“), naopak v případě, kdy nebude vhodné téma 

k projednání, mohou být výše uvedená jednání písmeně nejpozději týden před plánovaným 

termínem zrušena. 

 

K bodu 5  

Členové OV byli informováni o stavu projednávaných strategických dokumentů města 

(dopravní generel a strategický plán). 

Bude provedena kontrola stavu komunikací v působnosti OV a jednotlivé zjištěné 

nedostatky budou předány vedení města a majetkovému odboru MÚ. 

  

Doporučení OV orgánům města: 

1. Zvýšení počtu kontejnerů na tříděný odpad a informace o plánovaném umístění těchto 

kontejnerů v nově stavěné části projektu „Třešňovka“. 

2. Oplocení dětského hřiště v Seifertových sadech – jedná se o nebezpečnou lokalitu 

s ohledem na frekvenci projíždějících automobilů a chování řidičů v této části města. 

Bylo navrhnuto, že by výstavba tohoto oplocení mohla být realizována přímo 

samostatně obyvateli MČ – tím by došlo k výraznému snížení finanční náročnosti pro 

město (hrazen pouze materiál) a zároveň by se jednalo o akci, kde by se na tvorbě 

veřejného prostoru podíleli přímo obyvatelé.  

3. Informovat občany o aktuální verzi projektu „Třešňovka“, zejména s ohledem na 

urbanistické otázky (veřejný prostor, komunikace, park, nebytové prostory atd.). 

4. OV upozorňuje, že část Třešňovka je prakticky ignorována z hlediska MHD a žádá, 

aby byla alespoň jedna autobusová zastávka umístěna přímo v prostoru tohoto 

projektu. 

5. OV doporučuje posunutí hraniční dopravní značky „hranice obce“ na ulici Gruntecká 

až za křižovatku této ulice s ulicí Višňová – jedná se o frekventovanou komunikaci a 

úrovňové křížení ulic není bezpečné s ohledem na skutečnost, že touto křižovatkou 

mohou motoristé projíždět rychlostí povolenou mimo obec. 

6. OV žádá o informaci, v jakém stádiu zpracování a realizace je projekt chodníku v ulici 

Gruntecká spojujícího centrum města a Třešňovku a vybudování ulice a chodníku 

v ulici Kaňkovská (od křižovatky s ulicí Práchňanská), které bylo opakovaně 

přesouváno z rozpočtu města k realizaci a „zásobníkem akcí“ – co brání realizaci 

projektu? 

 

Členové OV navrhují, aby zástupci města vzali v úvahu doporučení OV a tento následně 

informovali o tom, zda tyto podněty budou řešeny, v jakém termínu a kdo bude osobou 

zodpovědnou za jejich realizaci. 

 

Vzhledem ke skutečnosti, že nebyly vzneseny další návrhy na doplnění programu, bylo 

jednání ve 21.00 ukončeno. 

 

 

 

Martin Běhounek 

zapisovatel 


